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绚丽的烟花灿烂了祖国的诞辰日，歌唱喝彩。鞭炮锣鼓秧歌舞狮为母亲祝寿，万寿无疆。大红灯笼火树银花为母亲70周岁生日，披红挂彩。愿祖国母亲，与天地齐寿与日月同辉！搜集的《国庆节放假英语祝福寄语》，仅供大家借鉴！>【篇一】 1、人圆国人圆人人皆圆...
绚丽的烟花灿烂了祖国的诞辰日，歌唱喝彩。鞭炮锣鼓秧歌舞狮为母亲祝寿，万寿无疆。大红灯笼火树银花为母亲70周岁生日，披红挂彩。愿祖国母亲，与天地齐寿与日月同辉！搜集的《国庆节放假英语祝福寄语》，仅供大家借鉴！
>【篇一】
1、人圆国人圆人人皆圆，把一份浓浓的思念，和一串串蜜蜜的祝福寄给最知心的你，国庆节快乐。
Are round round round, everyone have a deep thoughts, and of honey honey send best wishes of you, happy National Day.
2、我将满满的祝福塞在信里，在国庆节之际，寄与远方的您。祝您国庆节快乐，心想事成，事业蒸蒸日上！
Fill in the letter, I will full blessing in the National Day when you send with the distance. I wish you a happy National Day, wishing, business is booming!
3、在这普天同庆的日子里，送给你我最真挚的祝福，也祝全天下所有的人幸福快乐！也祝愿我们的国家繁荣昌盛。
In this celebrate the day, send you my most sincere wishes, also wish all the people in the whole world happy! Wish our country prosperous.
4、阳光是明媚的，溪水是清澈的；牛奶是甜的，蛋糕是香的；年轻是幸福的，日子是甜蜜的……我的祝福是真诚的，希望国庆你是开心的！
The sun is bright, water is clear; Milk is sweet, the cake is sweet; Young is happy, life is sweet... My wish is sincere, I hope you are happy National Day!
5、迎接另一个晨曦，带来全新空气。气息改变情味不变，问候充满情谊。国庆祝福你，愿你吉祥如意。国庆快乐！
To meet another dawn, bring fresh air. Breath unchanged enthusiasm, greeting is full of friendship. National Day bless you, wish you everything goes well. Happy National Day!
6、金秋十月精神爽，没有忧愁没有烦。欢庆国庆喜事多，祝你一样笑连连。乐观处事万事顺，抛弃烦恼快乐多！
Spirit, in this autumn, no sorrow no bother. Celebrate National Day wedding, I wish you the same smile. Hopeful everything, abandoned annoyance happy!
7、国庆节之际，不想给你太多，只给你五千万：千万要快乐，千万要健康，千万要平安，千万要知足，千万莫忘记我！
National Day when you don\'t want to give too much, just to give you fifty million: must be happy, must be healthy, be sure to peace, be sure to happy, please don\'t forget me!!!!!!!
8、金秋十月，收获的季节。国庆佳节，喜庆蔓延；一条短信，聊表心愿。愿好运将你伴，快乐围你转，幸福生活每一天！
Autumn, the harvest season. National Day festival, festival spread; A text message, chat list. Wish good luck will be with you, happiness around you, happy life every day!
9、如果有一天，你走得太倦，只要一转身，我就在你身边！不愿我的祝福化为繁星点点，闪在你生命的每一天！国庆快乐！
If one day, you walk too tiredly, as long as a turn around, I will be by your side! Don\'t let my blessing to the stars, dodges in your life every day! Happy National Day!
10、运气就是天上掉下大袋金子，却砸中你旁边那人，但他被砸晕了。诚意就是象我这样提前N天祝你国庆节快乐，愿你幸福！
Luck is sky big bag of gold, but of you beside the man, but he was hit dizzy. Sincerity is like me N days in advance to wish you a happy National Day, wishing you happiness!
11、自恋就是来生投胎做人，一定找个象我这样的人结婚。幸福就是短信响成一片，你说你们别看了，是朋友祝我国庆快乐的！
Narcissism is a next life reborn life, must find a married a man like me. Happiness is a string message, you said you don\'t look at, is friend happy anniversary in China!
12、送上美丽让你国色天香，送上青春让你永远年少，送上梦想让你飞黄腾达，送上安全让你岁岁平安，送上快乐让你国庆愉快！
To let you very beautiful, beautiful to make you forever young, youth on the apprentice, let your dreams to security let you peace and happiness, happy to make you a happy National Day!
13、明夜礼花同放，邀你同饮淡酒，国庆虽只一天，祝福庆祝不休，试问电话那头，是否快乐依旧？知否？知否？唯我将你挂心头！
Bright night fireworks with put, invite you to drink wine, National Day is just one day, wishes to celebrate, ask the other end, happy still? To know? To know? Will you hang my heart only!
14、国庆来临福自有，一条短信，两头开心。普天同庆迎节日，一声问候，处处留声。声声入耳添温暖，一人祝福，人人开心！
National Day comes at its own, a text message, happy both ends. Celebrate festivals, a greeting, phonographic everywhere. One sound into add warmth, blessings, and everyone is happy!
15、国庆黄金周，给你发问侯。平时工作多，乘机放松哟！出门要当心，安全重千金。废话我说完，猪你好好玩。
National Day golden week, give you ask hou. Work at ordinary times much, seize the opportunity to relax! Go out should be careful, safe money. Hello fun nonsense I say that finish, pig.
16、国庆国庆，大家安静；欢度中秋，有错必究；同忧同喜，无以伦比；有情有爱，心火不败。
National Day, National Day, everyone quiet; To celebrate the Mid-Autumn festival, has the wrong will investigate; With sorrow and hi, unmatched; Sentient beings there is love, heart hurt.
17、云淡风也轻，秋叶飘满天，金秋收获季，共庆国庆节；祝您国庆佳节天天好心情，事事都如意！
Light cloud light wind, autumn leaves floating all over the sky, the autumn harvest season, celebrating the National Day; I wish you a good day National Day holiday mood, everything is best!
18、一直忘了告诉你我穿了隐身衣，在你身边已经呆了很久了，想要让我现身很容易，只要你发条短信就行，内容四个字：节日快乐。
Always forgot to tell you I wear the invisibility cloak, beside you have to stay for a long time, want to let my appearance is very easy, so long as you clockwork SMS, four words: happy holidays.
19、过国庆有五愿：国富民强少涨价，太平盛世多加薪，人心舒畅身康健，风调雨顺皆祥泰，收到短信的人每天好事连连，家和万事兴！
Before National Day five may: less prosperous beyond price, millennium pay more, heart and body is healthy, good crop is auspicious, received text messages people good things every day, under one roof!
20、腰酸背痛腿抽筋，身心俱疲肾太亏，幸好十一来救驾；向远去的尘埃敬个礼，发霉的心事向流水，放松呼吸溜溜马，快快乐乐渡十一。
Waist sour backache leg cramps, too exhausted kidney deficient, fortunately, ten way rescue; Dust to worship ceremony, moldy heart to water, relax breathing bold horse, happy to eleven.
21、学习，使人向上；工作，使人充实；休闲，使人轻松；交际，使人开朗；友谊，使人开心；祝朋友国庆佳节：开开心心，每天好心情！
Learning people up; Work, makes a full man; Leisure, people relaxed; Communication, cheerful people; Friendship, happy people; Friends National Day festival wish: a happy day good mood!
22、我愿我的祝福是小溪，悄悄地流淌在朋友的心上，绵绵不绝；我愿我的关怀是枫叶，轻轻地摇着秋日的气息，吹送朋友们的问候，国庆快乐！
I wish I was blessed streams, flows quietly in the hearts of friends, overflow with; I wish my concern is the maple leaf, gently shaking his autumn of life, though friends greetings, happy National Day!
23、灯笼红彤彤，月光静悄悄，秋阳黄澄澄，祝福乐陶陶。好运圆溜溜，心情喜滋滋，成功绿油油，平安笑嘻嘻。国庆真情大家传，快乐永远藏心间。
Red lantern and quiet moonlight, qiuyang yellow, the blessing of covered. Green good luck round, crossed the mood, success, peace and smile happily. Happy National Day love you, forever.
24、水在流，鱼在游，爱你不需要理由；风在吹，雨在下，很想抱你亲一下；天有情，地有情，国庆浪漫一下行不行？
Water in a stream, fish in travel, love you don\'t need a reason; Blowing in the wind, rain the next, you want to have some affinity; Days of sentient beings, sentient beings, National Day romantic a downside?
25、抬起头，看短信，牵挂就在这问候间！给你我特别的祝福，愿它每分每秒都带给你健康、好运和幸福，希望这是你度过的最美好的国庆节。
You raise your head and look at SMS, concerns in regards to this inter! I give you a special blessing to each minute bring you health, luck and happiness, hope that this is the National Day. I wish you the best.
26、千万个思念，在空气中凝固。扬起风吹向你，带着我的祝福，寂寞我不在乎，你快乐我就满足，想你是我的幸福！国庆佳节，盼望与你相聚！
Thousands of thoughts, solidified in the air. Raise the wind to you, with my blessing, lonely I don\'t care, you happy I will meet, you are my happiness! National Day holiday, and I look forward to meet you!
27、忙忙之余想想身体，摆摆肩臂弯弯腰膝，打*立转转颈脊，起起仰卧减减肚皮，多多步旅松松心气。祝你国庆节玩的快乐！
Busy busy think about the body, wag of shoulder arms bend knee, playing around a handstand neck ridge, lie on your back relief belly up, a lot of steps brigade to loosen a better mousetrap. I wish you a happy National Day to play!
28、国庆长假，希望你收获四个“最”。找到“最”美好的心情；感受“最”圆满的家庭；拥有“最”灿烂的笑容；收到“最”真诚的祝福。国庆快乐！
National Day holiday, hope you gain four \"most\". Find the \"most\" good mood; Feel the family of \"the most\" perfect; Has \"the most brilliant of smiling face\"; Receives \"the most sincere blessings. Happy National Day!
29、国庆假期，乐此不疲。将风景看遍，喜洋洋至极。酒杯斟满祝福，喝下的是情意。可多陪陪家人，洒下欢声笑语。放慢生活节奏，国庆天天好心情。
National Day holiday. Scenery look, blissfully unaware. Glass fill blessing, drink is affection. Can spend more time with his family, sprinkle with laughter. Slow down the pace of life, National Day a good mood every day.
30、如果有一天，你走得太倦，只要一转身，我就在你身边！不管离多远，不管多少年，愿我的祝福化为繁星点点，闪在你生命的每一天！国庆快乐！
If one day, you walk too tiredly, as long as a turn around, I will be by your side! No matter how far away, no matter how many years, let my blessing to the stars, dodges in your life every day! Happy National Day!
31、十月的阳光弥漫着喜庆，十月的轻风翻阅着心情，十月的烟花绽放着好运，国庆佳节，让忙碌的脚步停一停，愿您把快乐刻进心灵。祝您国庆开心！
The October sun filled the festival, the October breeze through her mood, good luck October fireworks blooming, National Day festival, stop busy footsteps, wish you a happy moment into the mind. I wish you a happy National Day!
32、唱一曲高歌，华丽词腔，**盛放；画一抹斜阳，存放橱窗，映入门廊。采一朵花香，沁人心脾，放入心房；送一句祝福，国庆快乐，愿你收藏。
Sing a song to sing, luxuriant words cavity, cheng fang passion; Draw a setting sun, to store the window and into the porch. Pick a fragrance, refreshing, in the heart; Send greetings, happy National Day, wishing you collection.
33、由明天开始，市**决定清除所有长相丑陋，有损市容的弱智青年！你快快收拾东西躲起来，国庆节千万别乱跑！不要说是我通知你的！国庆快乐！
Start from tomorrow, the city government decided to remove all ugly, have the weak-minded youth of the city! You pack up and quickly hide, don\'t run around National Day! Don\'t say I notice you! Happy National Day!
34、想约你出来，怕你没时间，想和你聊天，怕你讨厌，想给你打电话，怕你嫌手机费太贵，所以发个信息让你知道我是真心祝你国庆节快乐。
Want to ask you out, afraid you don\'t have enough time, want to chat with you, afraid you hate, want to call you, afraid you disrelish mobile phone fee is too expensive, so send a message to let you know that I am sincerely wish you a happy National Day.
35、祝愿华夏永富强，君子怀才志四方。国泰民安为己任，庆贺中华国运昌。快马加鞭求发展，乐乐陶陶建小康。每句首字来连读，把我祝福来送上。
Wish China prosperous, the gentleman to tzu chi square. As own duty, peaceful country and safe people celebrate Chinese national prosperous. Galloped for development, lele some ceramic building well-off. Read each sentence to the acronym, I wish to send.
36、国庆就要到了，我谨代表******宣传部办公厅秘书处调研科资料室窗对面摆水果摊的老王他侄子的朋友我为你送上诚挚的慰问和节日的祝福！
National Day is coming, I on behalf of the CPC central committee propaganda department of the state council general office of the secretariat DiaoYanKe reference room across the window put fruit stall pharaoh his nephew\'s friend I send you sincere sympathy and holiday wishes!
37、天蓝蓝，草青青，国庆长假振人心，年年国庆，庆祝新胜利；山秀秀，水清清，携手遍地去旅行，处处笙歌，歌唱大丰收；愿您在普天国庆之际心想事成！
Vibration day light light blue, grass green, National Day holiday, National Day, year after year to celebrate the new victory; Mountain show, clear water, hand in hand the land to travel, everywhere and song, sing good harvest; May you in putian National Day happy!
38、国庆小贴士：吃蔬菜，保健康，萝卜青菜番茄汤。多散步，少坐车，节能减排要严苛。去度假，去旅游，安全意识心中留。国庆长假预祝：快乐好心情！
National Day tip: to eat vegetables, protect health, turnip greens tomato soup. More walking, less by car, to stringent energy conservation and emissions reduction. To go on vacation, travel, safety awareness stay in my heart. National Day holiday, I wish: happy good mood!
39、我的祝福不简单，跑过草原的广广边，爬过山峰的高高尖，越过大海的宽宽界，照过太阳的烈烈光，历经磨难只为提前到你耳边，送你声祝福：国庆快乐！
My blessing is not simple, running across the prairie wide wide edge, climb over the mountain high pointed, across the sea world of Eric, according to the dynamic of the sun light, enough trials to advance to your ear and give you blessing: happy National Day!
40、国庆节快到啦，你将被北斗卫星定位系统锁定，被爱国者号导弹拦截，乘神州七号飞船，从平流层作自由落体运动，为全国人民作特技表演，大家相当期待哦！
Near the National Day, you will be locked by beidou satellite positioning system, by patriot missile interception, take the shenzhou vii spacecraft, from the stratosphere to make free fall, for the national people\'s stunt, everybody quite looking forward to oh!
>【篇二】
1、国庆假期好休闲，天天面对天花板。祝愿您全家都安康，开开心心过假期。
National Day vacation, leisure, every day in the face of the ceiling. Wish your family well-being, a happy holiday.
2、年年国庆，庆祝新胜利；处处笙歌，歌唱大丰收；愿您在普天国庆之际心想事成！
Every year National Day, celebrating the new victory; Everywhere and song, sing good harvest; May you in putian National Day happy!
3、国庆祝你平平安安，顺顺利利，舒舒服服，快快乐乐，开开心心，蹦蹦跳跳！总之，国庆好！
Celebrate your country in peace, the smooth, comfortable, happy, happy, leap to jump! In a word, good National Day!
4、生活不必风风火火，也许天天平平凡凡，如果这样闷闷不乐，老了之后后悔莫及，记住呀：平安就是福！国庆节快乐！
Don\'t have to, perhaps ordinary everyday, if such unhappy, old later regret, remember ah: peace is blessed! Happy National Day!
5、可记得那年红旗飘扬，我们豪情万状，共为祖国发下宏愿，为此不惜自己的一切。如今往事如烟逝，曾记否。人我，国庆快乐。
To remember the red flag flying, we pride, for ZuGuoFa ambition, therefore at his own everything. Now past smoke, remember. I, happy National Day.
6、当你看到我给你的这份祝福，清将头用力撞墙，看到没有，你眼前无数的星星是我无限的祝福，国庆快乐！
When you see I will give you the blessing of black head hard wall, see not, you immediate countless stars is unlimited I wish, happy National Day!
7、在这漫漫的国庆长假里，常常忆起共处的岁月。让我们找点时间，约个地点，带上祝福，来个非常体验！
In this long National Day holiday, often recalled coexistence years. Let\'s time to find some locations, bring blessings to a very experience!
8、国庆佳节又至，让我把那满街飞舞的彩带，化作深深的关怀，遥寄给你。愿你假期期间，快乐无边，好运绵延！
National Day holiday to again, let me put the streets dancing ribbon, into deep care, sent to your remote. I wish you a happy holiday, boundless, good luck!
9、夜夜的相思，天天的思念，远方的你，国庆节，你虽然寂寞，但却如此美丽！因为有我真心的祝福！
Every day and night of acacia, miss, far-away place of you, the National Day, although you lonely, but so beautiful! Because of I sincerely wishes!
10、我将满满的祝福塞潢信里，在国庆节之际，寄与远方的你。祝你国庆节快乐，心想事成，事业蒸蒸日上！
I will be full blessing huang letter, on the occasion of National Day, send with the far-away place of you. I wish you a happy National Day, wishing, business is booming!
11、金秋是收获的季节，金秋是诱人的时刻。愿你收获永远如金秋的硕果，金秋国庆愿你欢笑永远如盛开的鲜花。
Autumn is the season of harvest, fall is tempting moment. Harvest to you forever if autumn fruits, autumn National Day laughter to you forever if blooming flowers.
12、祖国江山万里秀，神州大地花似锦。国庆难得好心情，打点行囊去旅行。一路顺风多珍重，收获快乐更尽兴。国庆快乐！
The motherland jiangshan Wan Lixiu, throughout a rosy flowers. National Day is a good mood, packing to travel. Bon voyage take care, happy harvest more. Happy National Day!
13、国庆送你六颗心，生活很开心，工作很称心，爱情很舒心，家庭很顺心，朋友很贴心，当然，还有我的关心。国庆快乐！
National Day send you six heart, life is very happy, work is very good, very comfortable, love a good family, friend is very sweet, of course, there is my concern. Happy National Day!
14、美丽的早晨，灿烂的你，美好的生活在等你！美丽的天气，美好的你，美好情意滋润你！愉快的心情陪伴你！国庆快乐！
Beautiful morning, bright you, the good life is waiting for you! Beautiful weather, beautiful, nice affective nourish you! Happy mood with you! Happy National Day!
15、缕缕的阳光激励你辣辣的热情；丝丝的微风赋予你滋滋的凉爽；淋淋的细雨冲刷你粒粒的尘埃；但愿我短短的祝福带给你频频的好运！
Whereas the inspire you spicy warm sunshine; Filar silk cool breeze gives you zi zi; Streaming shower wash your abrasive dust; I wish I just greeting to you frequently good luck!
16、秋季，到处都是收获的气息。国庆佳节，如约而至，我的祝福依旧送至。愿你能收获幸福，无论何时，心情美丽，一切顺利！
The breath of autumn, harvest everywhere. National Day holiday, keep, and my blessing is still sent to. We wish you happiness, no matter when, the mood is beautiful, all the best!
17、把握时令，创造时运；成龙成凤，要有自信；态度端正，不要卖命；身体要紧，不要生病；好吃好玩，欢度国庆！
Grasp the seasonal, creating fortunes; ChengLongCheng chicken, must have the self-confidence; Attitude, don\'t hard; The body important, don\'t get sick; Good fun, celebrate the National Day!
18、你幸福的笑脸还未从中秋节的喜庆气氛中平伏下来，国庆节又来报喜了！愿这样喜庆连连的旋律永远与你相伴！
You happy smiling face has not yet come down from the Mid-Autumn festival in the festive atmosphere of the flat, the National Day to report good news again! May this festival of melody accompanied with you forever!
19、快乐总是与宽容相伴，财富总与诚信的人相伴，健康总与豁达的人相伴，嘿嘿，我的祝福总是与你相伴！国庆节快乐！
Happiness always accompany with tolerance, wealth is always accompanied by sincere people, health is always accompany with open-minded people, hey hey, my blessing is always accompanied with you! Happy National Day!
20、牛的皮是用来吹的，鸟的翅膀是用来飞的，国庆长假是用来自我放飞的，一年就这么几天，孩子，好好珍惜吧，祝你国庆玩的开心！
Cow leather is used for blowing, a bird\'s wings are used to fly, National Day long vacation is used for self release, so a few days a year, children, and to cherish, wish you have a happy National Day!
21、寂寞走了，是开心到了，烦恼没了，是好运来了，心情好了，花儿都开了，喜鹊叫了，是好事到了，手机响了，是信息来了：祝你国庆节快乐！
Lonely go, is happy, annoyance, is good luck to come, in a good mood, flowers are opened, the magpies called, is a good thing to cell phone rang, is the information: I wish you a happy National Day!
22、每一阵清风细雨，都会让我将你轻轻想起；每一条祝福短信，都会将我们的心靠得更近；恰逢国庆之际，借此送上我的真挚问候，愿你天天快乐！
Every qingfengdian drizzle for a while, I will let you gently reminds me; Each SMS a blessing, our hearts will be stronger; Coincides with National Day to send my sincere greetings, wish you happy every day!
23、金秋十月，黄金周，国庆节，一连串的喜悦。秋天的美景，黄金周的繁华，到了国庆节的全民欢腾。衷心祝愿我们伟大的祖国更加强大，富饶！
Autumn in October, the golden week, the National Day, a series of joy. The beauty of the autumn, the golden week, to the National Day of the exultation. Sincerely wish our great motherland more powerful and prosperous!
24、国庆节里看情侣，无需伤心无需忧。我已将丘比特的小箭偷偷拿来，随这条短信一起发送给你！不需多久，你就可以享受爱情的甜蜜了！国庆节快乐！
See couples on the National Day, no sad no sorrow. I have secretly with Cupid\'s arrows, with this message is sent to you! Does not need how long, you can enjoy the sweetness of love! Happy National Day!
25、花儿送给你，愿你工作多顺利，好好爱自己；美酒送给你，愿你爱情多甜蜜，烦恼来抛弃；短信送给你，愿你快乐多，生活时时都如意！国庆节快乐！
Flowers for you, wish you work smoothly, to love itself well; Wine for you, wish you love sweet, more trouble to abandon; Message sent to you, wish you happy, life all the time! Happy National Day!
26、秋风起了，秋意浓了，秋实盈满仓了，国富了，民强了，国民开始忙了，国庆节我抽空给你发条短信，怕你忙晕头了。国庆快乐！
Autumn wind up, the sense of autumn, autumn full full, national wealth, people have strong, people began to busy, the National Day I take time to give you a massage, afraid you busy dizzy head. Happy National Day!
27、伟大的祖国有着大好河山，有着才子佳人，有着举世瞩目的科技文化。国庆到了，大家共同祝愿祖国母亲蒸蒸日上繁荣富强，神州和谐万世康盛！
Great motherland has a good land with wits and beauties, has the remarkable technology and culture. National Day is coming, we wish the motherland mother is thriving and prosperous, the shenzhou harmonious lives comsenz!
28、用时间磨一杯咖啡，让浪漫轻调它的滋味，心为它加温到刚好，请你用体会感知它的存在那么完美，亲爱的，十一快乐，一生有你相伴，我很幸福。
In time a cup of coffee, let the taste of romantic light tone it, heart for heating it to the right, please use feel so perfect perception of its existence, dear, 11 happiness, life have you accompany, I am very happy.
29、命中的快乐，有谁愿意拒绝，有谁傻傻放弃，幸福其实就在手心，只要轻轻握紧，生活的阳光此生将如影随形！祝国庆快乐、假期愉快！
Hit the happy, who is willing to refuse, who is stupid enough to give up, happiness is in the hand, as long as gently clenched, the sunshine of life in this lifetime will follow! I wish a happy National Day, happy holidays!
30、风吹走你的忧愁，让雨洗掉你的烦恼；让阳光带给你暖和，让月亮带给你温馨；让友情带给你快乐，希望我的信息能在国庆给你带来好运！
Blown away your sorrow, let the rain wash away your troubles; Let sunshine bring you warm, let the moon brings you warmth; Let friendship brings you joy, hope my information can be in the National Day bring you good luck!
31、我的祝福很简单，请你用心去体会：十一国庆节，祝你逛街捡到意外财，睡觉美梦来光临，吃饭新店开张免费吃，七天都有好运伴、快乐伴。
My wish is very simple, please put my mind to experience: 11 National Day, I wish you a shopping picked up by accident, sleeping dream to visit, have a meal to open free to eat, seven days have a good fortune, joy.
32、忙忙之余想想身体，摆摆肩臂弯弯腰膝，打*立转转颈脊，起起仰卧减减肚皮，多多步旅松松心气。祝你国庆节玩的开心！
Busy busy think about the body, wag of shoulder arms bend knee, playing around a handstand neck ridge, lie on your back relief belly up, a lot of steps brigade to loosen a better mousetrap. National Day I wish you have a good time!
33、国庆佳节，举国同庆，一庆祖国越来越昌盛，二庆日子越过越红火，三庆心情越来越欢畅，愿这盛大的节日带给您永远的幸运！
National Day holiday, national celebration, a celebration of the motherland is more and more prosperous, two days over the more prosperous, three mood is more and more cheerful, this grand festival will bring you everlasting lucky!
34、一袋阳光两把海风，自制了几斤祝福，托人到美国买了些快乐，法国买了两瓶浪漫，从心灵的深处切下几许关怀，作为礼物送给你，祝国庆快乐！
A bag of sun two sea breeze, a few jins of blessing, passed to the United States to buy some happy, bought two bottles of romantic French, cut off from the depths of the heart how much care, as a gift to you, I wish a happy National Day!
35、让短信带上问候乘着翅膀，在无限的扩大想像空间，将关怀友谊化作音符飞扬，让你享受另一番心情的温馨，给你献上朋友真诚的祝福：国庆快乐！
Let message to bring greetings on wings, in the infinite expand the imagination, notes caring friendship will turn into float in the sky, let you enjoy the warmth of the mood different, friend sincere blessings to you: happy National Day!
36、国庆假日到，结束了疲劳；烦恼都全消，轻松又逍遥；累了椅上靠，困了就睡觉；工作皆忘掉，快乐大声笑；向你问个好，祝福没忘掉：国庆节快乐！
National Day holiday to the end of the fatigue; Trouble all disappear, easy and free and unfettered; Tired on the armchair, sleepy went to bed; Work all forget, happy laugh out loud; Don\'t forget: blessings to you ask a good, happy National Day!
37、有一个最重要的生日，那是祖国的生日，有一个最重要的朋友，那就是我心中永远最想念的你。国庆节那天，我一定会祝福朋友，愿您永远幸福，永远快乐！
There is one of the most important birthday, it is the birthday of the motherland, a most important friend, that is in my heart forever miss you most. The National Day that day, I will bless friends, wish you happy forever, forever happy!
38、送您一篮水果愿：您萍安富贵，橘详如意，梨想成真，杏福快乐，柿事顺利，核家欢乐，莓有烦恼，甜如甘蔗，幸运如葡萄！国庆快乐！
Send you a basket of fruit to: you ping AnFuGui, orange detailed, pear want to come true, apricot blessing happy, persimmon things goes well, the nuclear family joy, blackberry has the worry, sweet as sugar cane, lucky like grapes! Happy National Day!
39、国庆国庆，美丽心情；中秋中秋，欢笑无忧。节日喜庆更迎来祖国61华诞，送上最美心愿，愿你幸福安康之大旗永不倒，和谐美满之彩旗飘飘！祝节日快乐！
National Day, National Day, beautiful mood. The Mid-Autumn festival the Mid-Autumn festival, laughter. Festival season in 61 anniversary of the motherland, more to send best wishes, I wish you a happy life in the banner will never fall, the colorful flags fluttering of harmony happy! I wish a happy holiday!
40、送你面国旗，祝你长假旗开得胜；送你首国歌，愿你长假笑语欢歌；送你幅国画，盼你长假幸福走天下！送你份国庆长假的祝福：愿你国庆金银满屋！
Swept all send you flag, I wish you a long holiday; Send your song, I wish you a long holiday song; Send you picture of the traditional Chinese painting, looking forward to your long holiday happiness go all over the world! Send you copy of the National Day holiday blessing: I wish you National Day the house full of gold and silver!
>【篇三】
1、愿幸福和快乐永远陪伴你，愿你好好享受国庆长假！
May happiness and happiness be with you forever. May you enjoy the National Day holiday!
2、祝愿咱们的祖国繁荣昌盛，所有的人健康平安。
May our motherland be prosperous and healthy for all.
3、吉祥如意到，事业步步高，祝福来，好运升，愿你一生快乐又轻松。
Auspicious luck, BBK, blessing, luck rise, I wish you a happy and relaxed life.
4、国庆节，祝你有美洋洋的心情，尽享懒洋洋的时光。
National Day, I wish you a beautiful mood, enjoy lazy time.
5、祝你开开心心吃，乐乐呵呵玩，度过一个幸福、欢乐的假期，国庆快乐！
I wish you a happy and joyful holiday. Happy National Day!
6、这美好的日子，让我用最真挚的祝福陪你度过！国庆快乐！
This beautiful day, let me use the most sincere blessing to accompany you! Happy National Day!
7、真心祝你，幸福双双至，快乐到永远！国庆节快乐！
Sincerely wish you happiness and happiness forever! Happy National Day!
8、祝愿您天天开心快乐，事事幸福如意！
I wish you every day happy and happy.
9、祝我的朋友日子红了，事业成了，生活富了，钱包鼓了，健康有了，爱情顺了。
I wish my friend a red day, a successful career, a rich life, a bulging wallet, good health, and good love.
10、在这举国欢庆的日子里，希望你快乐如夕，永远幸福。
In this day of national celebration, I hope you will be happy and happy forever.
11、祝你国庆节快乐，心想事成，事业蒸蒸日上！
I wish you a happy National Day.
12、岁月相伴，友情相守，人生四季与你携手。国庆节，祝你快乐到永久！
Time goes by, friends live together, and life goes hand in hand with you. Happy birthday to you on National Day!
13、幸福是丰富多采的，只你用心去体会，就会感觉到幸福！祝国庆快乐！
Happiness is rich and varied. You can feel happiness only if you feel it through your heart. Happy National Day!
14、愿你的国庆格外精彩，祝你全家都能在国庆收获幸福。
May your national day be wonderful. I wish your whole family a happy harvest on national day.
15、国庆佳节，让忙碌的脚步停一停，愿您把快乐刻进心灵。
Let\'s stop your busy footsteps on the national day.
16、祝愿我们伟大的祖国永远繁荣昌盛，也愿好运健康伴你一生！
I wish our great motherland prosperity and good luck and good health.
17、祝您事业有成、家庭美满、万事如意。
I wish you a successful career, a happy family and all the best.
18、愿你像云一样时常展露笑颜，愿你像星一样永远不会老，远方的朋友，国庆快乐！
May you always show your smiles like clouds, may you never grow old like stars, friends from afar, happy National Day!
19、祝愿快乐把你抱，福星把你照，幸福把你绕。
I wish you happiness and happiness.
20、愿我最真诚的笑容伴随你，深深的祝福你，国庆节快快乐乐，事业辉煌腾达！
May my most sincere smile accompany you, and I deeply wish you a happy National Day and a brilliant career!
21、国庆佳节就要到了，提前送上我的祝福，愿你幸福快乐。
National Day is coming. I wish you happiness ahead of time.
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